

Menighetsråd 21.10.24

Tanum og Kjose menighetsråd 2024, agenda og referat

Møtested: Tanum prestegård

Tidsramme: kl 1800 til kl 2100

Saksliste nr: 7/24

[Årsplan 2024](#)

Innkalte:

Jørn Holme, Marte Johnsen, Anne Marie Larsen, Tove Moland, Louise Hetty Einarson, Berit Moe, Odd Bjørneby, Tore Hummelvoll og Marit Kobro

Forfall:

Louise Hetty Einarson

Åpning og enkel bevertning ved Mie og Tove

| Saksnr. | TEMA | OM SAKEN | BESLUTNING/VEDTAK |
|-----------|-------------------------|---|--|
| Sak 51/24 | Godkjenninger | Godkjenning av: <ul style="list-style-type: none">utsendt innkalling og saksliste datert 21.10.24referat datert 25. september 24 | Innkalling, saksliste og referat godkjennes. |
| Sak 52/24 | Rekruttering sokneprest | Rekruttering nye sokneprest i Tanum og Kjose. Prosess og medvirkning. Prost Sølvi Kristin Lewin deltar og informerer om dette. Vi drøfter utlysningsteksten, se utkast til annonse her Annonsen skal ut 1. desember med frist 5. januar 25. Intensjon om tilsetting ila januar 25. Intervjuer i uke 2 og MR kan ha en representant med i prosessen. | 12. januar er siste arbeidsdag for Tore. Parallelt med dette vil man jobbe med utlysning/rekruttering. Benedikte Gusland vil være vikar i 50% stilling i perioden fra Tore slutter til ny prest kan tiltre. Odd blir MR representant i rekrutteringsprosessen. Marit sender Sølvi innspill til annonsen ila uka. |

| | | | |
|-----------|---------------------------|--|---|
| | | MR må gi sin uttalelse innen 24. januar. | |
| Sak 53/24 | Valg av leder | <p>Iht Forskrift om regler om formene for menighetsrådets og kirkelig fellesråds virksomhet § 1, skal menighetsrådet kalles sammen til konstituerende møte. På møtet velges leder for ett år. Leder velges med simpelt flertall.</p> <p>Menighetsrådet velger i det konstituerende møtet, og senere hvert år, en leder og en nestleder, jf. virksomhetsreglene § 1 nr. 3. Leder og nestleder bare kan velges blant de faste medlemmene av menighetsrådet. Det er naturlig å velge de to hver for seg, først leder og så nestleder.</p> <p>Virksomhetsreglene § 1 nr. 3 sier at valget av leder og nestleder <i>skal</i> foregå skriftlig.</p> | Odd Bjørneby ble enstemmig valgt som ny leder. |
| Sak 54/24 | Valg av nestleder | <p>Iht Forskrift om regler om formene for menighetsrådets og kirkelig fellesråds virksomhet § 1, skal menighetsrådet kalles sammen til konstituerende møte. På møtet velges nestleder for ett år. Nestleder velges med simpelt flertall.</p> <p>Nestleder vil også inneha sekretærfunksjonen i MR.</p> | Marte Johnsen ble enstemmig valgt som ny nestleder. |
| Sak 55/24 | Valg av kasserer | <p>Berit Moe ønsker fritak fra sin rolle som kasserer og det velges nye kasserer for resten av perioden. Kasserer velges med simpelt flertall.</p> | Tove Moland ble enstemmig valgt som ny kasserer. |
| Sak 56/24 | Maling av våpenhus, Tanum | <p>Se kopi av e-post fra kirkevergen v/Stig A. Arnesen:</p> <p><i>“Jeg tror vi er flere som synes overflatebehandlingen av trepanelet på veggene i våpenhuset ikke er spesielt pent. Det kan se ut som om det kun er sparklet og behandlet med en slags grunning.</i></p> <p><i>Vi har sett på dette sammen med Riksantikvaren, som mener panelet bør få samme farge som den tidligere har hatt. Det har vært en annen type panel</i></p> | MR støtter dette. Marit besvarer kirkevergen. |

| | | | |
|-----------|--|---|---|
| | | <p><i>på veggen før ombygging, som vi kan se inne i kottet under trappa. Her er det panelet malt i en gul farge. Riksantikvaren ønsker at vi tilbakefører til denne fargen.</i></p> <p><i>Skinnet på svingdørene mellom våpenhuset og kirkeskipet er svært slitt og ødelagt. Dette planlegger vi derfor å skifte ut.</i></p> <p><i>Vi ønsker å iverksette dette vedlikeholdet om menighetsrådet er enige i vurderingene. Ber derfor om en tilbakemelding på dette.”</i></p> <p>MR vurderer tiltaket</p> | |
| Sak 57/24 | Svar fra kirkevergen vedr. teppesaken, Tanum | <p>Utdrag fra svar på søknad om status knyttet til “teppesaken”, fra kirkevergen v/Stig A. Arnesen:</p> <p><i>Vi skal få sendt søknaden til Bispedømme denne uken.</i></p> <p><i>Riksantikvaren har ingen innsigelser til endringen og anser dette som et anliggende for biskopen å avgjøre.</i></p> <p><i>Vi har forståelse og respekt for menighetsrådets ønske og vedtak, og satser på en snarlig behandling fra biskopens kontor. Målet må være at vi kan få fjernet teppet før advent.</i></p> <p>Dette til orientering.</p> | <p>Saken ble tatt til orientering.</p> <p>Kan vi få vurdert om teppet kan fjernes uten å bli skadet og eventuelt hvor det kan oppbevares for eventuelt gjenbruk annet sted? Er kirkeloftet egnet for dette?</p> |
| Sak 58/24 | Status vedr. møte om Såmannen | <p>Odd og Marte gir status fra møtet.</p> <p>MR tok saken opp fra forrige møte og har gjort en ny vurdering av det vedtaket som er fattet. Vi innser at dette vedtaket ikke kan stå slik det gjør. Vi ønsker å gå i en prosess før dette blir konkludert.</p> | <p>Se kommentarer under saken.</p> <p>Marit svarer opp e-post fra Berg MR.</p> |

| | | | |
|-----------|-------------------------------|---|-------------------------|
| | | <p>Vi erkjenner at Såmannen er et samarbeidsprosjekt og vi må gå veien videre sammen med Berg.</p> <p>Vi sender Berg en beklagelse for at det ble en dårlig oppstart av denne prosessen fra vår side.</p> <p>Vi inviterer til et nytt møte.</p> | |
| Sak 59/24 | Offertildeling | <p>Tanum her Kjose her</p> <p>Til orientering i forrige møte og til beslutning 21.10.24</p> <p>Se gjerne: kirkekollekt.no</p> | ok |
| Sak 60/24 | Referat arbeidsutvalg | <p>Kort info fra diakoni:</p> <ul style="list-style-type: none"> • sorgkveld 31- oktober "Å leve med sorg" • åpen kirke 3. november frem til kl 1800 • 7. desember er det julelunsj for eldre <ul style="list-style-type: none"> • kort om forberedelser til denne <p>Kirkelig undervisning og læring:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Odd reflekterte rundt behovet for type husfelleskap, samtalegrupper for tro, språk for tro, mm. • MR støtter at det jobbes videre med dette og gjerne i samarbeid med Tunheim. | Til orientering |
| Sak 61/24 | Givertjenesten i Tanum | <p>Hvordan skape større oppslutning om dette? Visualisere givertjenesten i våpenhuset? Kan utvalgene gjøre en jobb? Annet?</p> | Settes opp i neste møte |
| Sak 62/24 | Julemøtet 4. desember kl 1730 | <p>Planlegging og praktiske forberedelser</p> <p>Marit - Invitere stabene (Anne, Bente og Jan Ivar)</p> | Til oppfølging |

